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2022-01-25 

Protokoll Ortsråd 

Deltagare: Jan-Åke Brorsson, Maria Erixon, Heiti Ernits, Mikael Flodhag, Ingvar Zachrisson, Lars 
Hermansson, Jan Rosenberg  

 

1. Michael läser upp rapporter och deltagarna får berätta om respektive orts läge: 
 

a. Svaneholm. Många positiva nyheter, vuxenvandringen har lett till goda resultat. 
Ungdomar har engagerats i ett gemensamt projekt kring utegym. 

b. Rydboholm. Inga nyheter. 
c. Kinnarumma.  Tipspromenader, byalaget och hembygdsföreningen tar över 

valborgsfirandet. Lions, som arrangerade detta tidigare, lägger ner den lokala 
föreningen. Förslag som har fångats in via digitala enkäter börjar omsättas i projekt. 
Exempelvis finns det tankar på utegym. Finansiering skall säkras. 

d. Seglora. Allting inställt just nu, inga uthyrningar av bygdegården. 
e. Viskafors. Promenadstråken på gång, utegymmet på gång. Viskaforshem planerar att 

bygga i Rydboholm.  
 

2. Jan Rosenberg återkopplar från kommunen: 
 

a. Mia, tillträder i mitten av Mars. Framtid fristad sagt upp kontraktet med FOF och 
Ortsrådskonceptet. Framtid fristad kommer inte att organisera Ortsrådet.  
Ortsrådsmiljonen, utvecklingspotten, är pausad i två månader. Det är Ortsråden som 
bestämmer hur ortsrådsmiljonen skall användas. 

b. Jan Rosenberg berättar att Kommunen har pausat nätverksmöten, nätverk/barn och 
unga, Ortsrådmöten. Problem med drift av anläggningar, fritidsgårdar m.m. – många 
som är sjuka 

c. Projekt: ”ute i skogen skall vi gå”. Syfte: hitta sitt närområde, spår- och leder, 
rastställen, grillplatser m.m. 
 

3. Maria Erixon rapporterar utifrån sitt uppdrag: 
 

a. Börjat ringa upp till folk. 19 nya medlemmar. Frågar om engagemang, vi har även fått 
sponsring.  Maria kan ta rollen som kontaktperson med medlemmarna. Fått även 
förfrågningar av privatpersoner också. Diskussion om att lyfta upp det lokala 
näringslivet, Gnosjöandan? Kan man se det som en tjänst, att företagen kan synas och 
nå ut via ortsrådet.   
 

4. Avtalet med Maria Erixon 
 

a. Avtalet går ut om sex dagar. 
b. Ordförande Michael frågar mötet: kan vi uppdra åt Ordförandet att förnya kontraktet 

med Maria? 
Beslut: Mötet bifaller förslaget. 

c. Mötet godkänner också förslaget att starta ett instagramkonto. Maria lägger upp. 
 

5. Budgetrapport från kassören: 
 

a. Resultatet: 92.595 kvar i kassan inför verksamhetsåret 2022. 
b. Ordförande frågar: Går det att få en sammanställning av olika ekonomiska källor & 

finansiärer? Från vilka källor har vi fått pengar? Projektpengar m.m.? Jan-Åke 
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sammanställer till årsmötet och Heiti hjälper till med inventeringen. 
 

6. Årsredovisning för kommunen: 
 

a. Mikael berättar om redovisningen. Jan-Åke har skrivit ihop. Ordförande lägger till 
handlingarna. 
 

7. Promenadprojektet 
 

a. Kommunen har tagit fram ett förslag. Ingen belysning inplanerad. Men kan vi driva 
frågan om belysning? Heiti och Michael träffar Emma och pratar genom gångstigen. 
 

8. Filmen från festivalen 
 

a. Michael frågade om Jubileumsfilmen. Fredrik ville lämna över filmerna personligt.  
 

9. Årsmöte 
 

a. Jan-Åke skickar ut fakturor till alla 33 medlemmar. På fakturan noteras 
årsmötesdatumet. 

b. Sen går vi ut med en kallelse, där folk skall anmäla sig. 
c. 14 dagar innan, så kan Maria börja bearbeta folk. 
d. Datum 22 Mars 2022, 18.00, Viskaforskolans Matsal 
e. Heiti bokar matsalen 
f. Jan-Åke fixar dagordning och verksamhetsberättelse 
g. Bra att ha med idépunkt & en punkt om ortsmiljonen under ekonomin 
h. Valberedningen behöver engageras: Christer Norman, Leif Kuusela  
i. Fråga medlemmar om vilka frågor som skall drivas. 

 
10. Nästa möte 

 
a. Torsdag, 17 februari, 18.00 

 
11. Strategi framåt 

 
a. Aktiv kommunikationsstrategi 
b. Bostadsfrågan viktig 
c. Påverka politiker nu när det är valår, kan vi samordna detta med Viskaforsfestivalen? 
d. Bjuda in politiker och chefstjänstemän kring bostads- & byggnadsfrågor 
e. Viktigt att få igång företagarnätverket, representation in till ortsrådet. 
f. Bjuda in tjänstemän, planerare, chefer under våren, för att diskutera Viskafors 

expansion. 

 
 
Vid pennan, sekreterare Heiti Ernits 
 
 
 
__________________________ __________________________  
 
Michael Flodhag  Heiti Ernits  
Ordförande   Sekreterare 


